
Algemene Ledenvergadering VVZRBREDA 
 
Aanwezig: Hans Wissink, Berend van Rijn van Alkemade , Ton van de Sande, Felix Bartman 
(ook als vertegenwoordiger VVE Steijnlaan), Hans Klabbers, Marco van Grootel, Edwin Klijsen 
 
Datum: 19-12-2023 
Aanvang: 20:00 uur 
 
1. Opening door de voorzitter. 
 
Voorzitter opent de vergadering en bespreekt de notulen. 
 
2. Notulen vorige ALV (10nov2022). 
 
De notulen zijn goedgekeurd. Graag wel eerder plaatsen op de website. 
Het is de bedoeling om de ALV over het voorgaand boekjaar uiterlijk medio opvolgend jaar 
te doen. Dus volgende ALV vervroegen. 
 
3. Verslag van de voorzitter over 2022/2023. 
 

• Inschrijving in KvK is aangepast met huidige bestuur en in overeenstemming met 
UBO eisen die afgelopen jaar zijn ingevoerd. 

• Verschillende malen betrokken bij discussies over de soap rond de geluidsschermen. 
Vooral aan de zuidzijde waren deze aanvankelijk ondeugdelijk geplaatst.  

• Snoeihoogte haag en begroeiing geluidschermen: 
Overleg met Lips (Groenbeheer) en Van de Merwe bij Michiel Nolte op 16 december 
2022 over werkafspraken en werkinstructies rondom het snoeien van hagen in het 
algemeen en de zuidelijke rondweg in het bijzonder. Besproken is dat in plaats van 2x 
per jaar op ons verzoek de haag maar 1x per jaar te snoeien. Dit zou dan in juni zijn. 
De 2-e keer later in de nazomer wordt dan niet gesnoeid, zodat de haag toch hoger 
blijft. Specifieke hoogte (maximale hoogte) waarop wordt gesnoeid heeft te maken 
met het materieel waarmee wordt gesnoeid. Ook is toegezegd de Hydra aanplanting 
tegen de geluidswal uit te voeren. 
Afspraken worden helaas niet nagekomen en op 14 augustus is toch weer voor de 2-
e keer gesnoeid. 

• Introductie gesprekken met fractie D66 op 27 februari en CDA op 12 juni. Andere 
fracties zoals VVD zijn nog niet ingepland.  

• Raadsvragen D66 op 20 maart voorgelegd aan gemeenteraad en antwoorden van 
College na ruim 2,5 maand, die niet in lijn liggen met onze belangen. Vervolgens 
reactie daarop van VVZR opgesteld en verstuurd aan D66 op 31 juli. Hier is nog geen 
reactie op gekomen en verdere vervolg moet nog worden gegeven. Hiermee kunnen 
we als VVZR ons duidelijker positioneren omdat onze kernwaarden/belangen hierin 
goed zijn verwoord. 

• Aandachtspunten blijven onverminderd: 
o Leefbaarheid 



o Verminderen verkeersdruk van met name vrachtverkeer en blijvend overleg 
met politiek en ambtenaren over voorkomen van verdere groei van verkeer. 

o Geluidsoverlast en geluids-beperkende maatregelen. 
• Overleg met uitvoerder Marga Minco plein en inrichting rotondes graaf Hendrik III 

laan in aanloop naar realisatie van Marga Minco plein.  Marga Minco Plein 
herontwerp nadert na jaren van vertraging nu eindelijk voltooiing. Het belangrijkste 
gedeelte van geluidsschermen en groen langs de Franklin Rooseveltlaan moet nog 
worden gerealiseerd in de komende maanden. Resultaat zouden we in een 
nieuwsbrief/enquête nog kunnen navragen bij de leden/omwonenden? 

• Contacten met gemeentelijke afdeling mobiliteit over verkeer tijdens 
werkzaamheden en bewaken afsluitingen en omleidingsverkeer niet over Zuidelijke 
Rondweg gaan rijden.  

• Na accepteren van rol voorzitter VVZR en een enthousiaste start met de nieuwe 
bestuurssamenstelling is de inzetbaarheid en communicatie vanaf april/mei 2023 
vanwege frequent internationaal reizen en 9-uur tijdzone verschil helaas minder 
intensief en frequent. Na de daaropvolgende uitzending vanaf september is het 
bijzonder lastig gebleken de rol van voorzitter goed in te kunnen vullen. Deze periode 
zal minimaal tot eind september 2024 voortduren en mogelijk een jaar langer. 
 

Aan de noordwest kant van de tunnel zijn deze schermen nog niet geplaatst. Dit willen we 
opvolgen bij de gemeente/uitvoerders.  
 
4. Rekening en verantwoording staat van baten en lasten (jaarrekening). 
  
Marco legt het proces van incasso uit. Vorig jaar 2022 is 880eur geïnd. Recent is ook de 
contributie-inning over 2023 gedaan en waren ruim 80 incasso’s.  
We willen de incasso van 2024 nu sneller gaan doen, medio juni  
Saldo afsluiting 2022 is 1970eur 
Qua begroting 2023 (en 2024) is de verwachting dat we geen significante stijging hebben van 
vaste kosten en het voorstel is om de jaarcontributie gelijk te houden op 20eur/jaar.  
 
5. Verslag Kascommissie (*verslag kascie wordt bij de vergadering besproken). 
Berend licht de activiteiten van de kascommisie toe en heeft geen bijzonderheden gevonden 
in de financiele vastlegging en stelt voor om het bestuur decharge te verlenen.  
  
6. Decharge bestuur. 
Dit wordt unaniem aangenomen.  
  
7. Vaststellen contributie. 
20eur unaniem vastgesteld 
  
8. W.v.t.t.k. 
 
27 maart opening Marga Mincoplein 
Graag ALV notulen publiceren op de website 



Bijzonder op prijs gesteld om aandacht te blijven vragen aan de Zuidelijke Rondweg 
Marco geeft aan om folderactie te herhalen. Volgend jaar is weer 2 jaar geleden en goed om 
weer te doen in 2024. Kijken naar gebiedsdefinitie 
Is er contact met wijkraden? Bestuur gaat de mogelijkheden bekijken 
 
Ingezonden vragen van leden; 

- Lawrence van Woensel zou graag zien dat de nieuwsbrief weer in leven wordt 
geroepen om de leden te informeren over acties en opvolging. We zouden dat 
zeker willen doen indien er capaciteit zou zijn en doen een oproep voor 
vrijwilligers om het bestuur te helpen. We zullen wel de website proberen meer 
up to date te houden 

- Huub van Haagen merkt op dat de hagen aan de westzijde nog steeds niet zijn 
hersteld, na 4 jaar en ondanks diverse beloftes en verzoekt het bestuur te helpen 
dit aan te kaarten. We zullen hier zeker aandacht voor vragen.  

 
Na de rondvraag sluit Hans de vergadering 
 
 
 
 


